
Kære beskæftigelsesudvalg 

 

Jeg vil gerne, på vegne af Snedker-Tømrernes Brancheklub i Storkøbenhavn, anmode om 

foretræde om den stigende pensionsalder.  

 

Vi er som bygningsarbejdere meget udsat for nedslidning, og derfor er vi blandt dem, der 

bliver hårdt ramt af den stigende pensionsalder. Mange tømrere og snedkere starter meget 

tidligt på arbejdsmarkedet, sammenlignet med dem, der tager en lang uddannelse.  

 

Vi vil meget gerne fortælle udvalget om, hvordan nedslidning fortsat er et stort problem i vores 

fag på trods af de hjælpemidler, der igen og igen præsenteres som svaret på, at vi skal kunne 

klare at blive længere på arbejdsmarkedet.  

 

Jeg håber meget I kan finde tid til at 2-3 snedkere og tømrere får foretræde for jeres udvalg. 

 

Bedste hilsner fra Helga Mathiassen 

Snedker-Tømrernes Brancheklub i Storkøbenhavn 
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